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Vergadering: 23 april 2018, 20.00 uur in de Herboren Toren 
Aanwezig:  Helga Wagemaker, Aad Kramer, Jacco Stuijvenberg, Willy Schipper (notulist), Cees 

Rutsen,  
Afwezig:  Hans Verheggen, Elli Ruijter 
Gasten:  Peter Vlam (VVD), Jonne vd Beek (VVD), Harry Piket (PvdA) 
 
 
Voor de vergadering heeft Moïra Bonne van de Wooncompagnie zich zelf aan ons voorgesteld en 
uitgelegd wat haar werkzaamheden als buurt teamlid inhouden. Ze heeft toegezegd informatie te 
verschaffen over het % huur en koopwoningen op het Zwanenplein/Grote Sloot en eventueel een 
platte grond met daarop aangegeven welke woningen er eigendom zijn en welke huur.  
Ook zal ze informatie achterhalen hoe het is geregeld bij de verkoop van de oorspronkelijke huur 
huizen of die dan weer eigendom kunnen worden van de wooncompagnie. Helga is haar contact 
persoon in deze.  
 
Opening: Helga opent de vergadering met informatie over Elli haar herstel traject.  
 
1. Notulen vorige verfgadering  
Op het moment dat de ruimte in de OldSkool echt vrijkomt zullen er verdere stappen worden gezet 
of er iets voor de jeugd is te creëren. Er is wel al contact geweest met de Kidsclub; zij denken dat er 
wel behoefte is aan een eigen plek voor de jeugd. 
 
2. Herstel Vlotbrug   
Helga heeft namens de Dorpsraad gedeputeerde mw. Post uitgenodigd om uit te komen leggen aan 
de bevolking waarom er geen vergoeding wordt verstrekt voor de schade i.v.m. het omrijden 
gedurende de lange periode van herstel van de vlotbrug. Zij wil niet op de uitnodiging ingaan. De 
VVD vertegenwoordigers zullen hun invloed aanwenden om dit alsnog voor elkaar te krijgen.  
Wat nu verder te doen ? Er is ook sprake van achterstallig onderhoud door de provincie waar zij 
verantwoordelijk voor zijn. Helga neemt contact op met Gustaaf Hoogland van de ondernemers 
vereniging om eventueel samen op te trekken en eventueel een civiele procedure aan te gaan. Willy 
gaat op persoonlijke titel verder en probeert toch achter de naam en het adres van de schipper te 
komen. Eventueel door middel van een WOB verzoek en kijkt of er een afspraak is gemaakt met de 
verzekeraar.  
 
3. Verkeersoverlast Grote Sloot.  
De accu van de geplaatste Smiley moest worden opgeladen, daardoor was hij even weg. Helga heeft 
bij omwonenden gevraagd maar er wordt nog steeds te hard gereden. Het idee wordt geopperd om 
binnen de bebouwde kom steeds per week te wisselen van standplaats. Zoals bij Diner events voor, 
bij de fam.  Pach /Pancras, ter hoogte van de school aan de westzijde en op de Burgerweg bij Aad 
Kramer. Dan hou je de mensen scherp.  
 
Het herstel van het asfalt zou snel gebeuren maar er is nog niets gebeurd. Helga zal overleg hebben 
met Jacob Koopman van de gemeente Schagen hoe of wat.  
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Helga had schade gemeld via bel en herstel van een lantaarnpaal bij Truus van Schie voor. Zij kreeg 
als reactie dat de schade was hersteld maar dat is niet zo. Weer opnieuw melden.  
 
4. Glasvezel 
Sinds kort kunnen gemeentes zelf glasvezel aanleggen met Europese subsidie door een afspraak in 
het Europese parlement voor achterstand gebieden. Onduidelijk is of de gemeente Schagen daarvoor 
subsidie heeft aangevraagd bij Europa. Helga heeft een bijeenkomst bijgewoond in Julianadorp voor 
internet via Straalverbindingen. Dit is vooral voor ondernemers. Want de kosten voor aanleg zijn 
1250.= euro maar de maandelijkse kosten zijn ook nog flink aan de prijs en er is geen TV mogelijkheid 
bij. Er zal een bericht ter informatie op de website en in de Brugpraat worden geplaatst. 
 
5. Dorpswerk NH  
Op 25 april is de jaarvergadering waarschijnlijk gaat niemand van ons heen . Maar daar wordt ook 
aandacht gevraagd voor de privacywetgeving. Daar moeten we wel wat mee. Willy zal dit uitzoeken. 
Hoe of wat. De wet treed 25 mei 2018 in werking.  
 
6. Jaarmarkt 
Een ieder wordt gevraagd om over een thema na te denken zodat we dat op 11 juni kunnen 
bespreken en uitwerken. De Jaarmarkt is op 15 juli. Dan is er ook weer gelegenheid om de 
abonnementskosten voor 2019 voor de Brugpraat te voldoen (€ 5,=). Ook op 11 juni aangeven wie er 
beschikbaar is en op welke tijden op 15 juli om de kraam te bemensen. 
 
7. Rondvraag:  
Helga meldt dat zij het fractie secretariaat gaat doen voor de PvdA na een aantal jaar niet actief 
geweest te zijn. Zij verzoekt de bestuursleden het haar  te melden als men vindt dat er belangen 
verstrengeling plaatsvindt of gaat vinden. 
 
De Tafel bij het publicatiebord: Jacco geeft aan dat de tafel er wel komt maar dat het zeker tot de 
grote vakantie zal duren voordat hij er is. Aad en Cees zullen eerst een grote haspel plaatsen die Aad 
al heeft staan. 
 
Er wordt gevraagd na te denken over aanvragen uit de Rabo ton en onderwerpen voor NL doet.  
 
Jonne vraagt aandacht voor de vieze zandbakken op zowel het Boll- als Zwanenplein in de 
speeltuintjes daar. Ook is er achterstand in het onderhoud daarvan.  Ons is daar nog niets van ter ore 
gekomen. Misschien zandbakken vervangen door ander speeltoestel. Ook heeft hij meegekregen dat 
het heel lang duurde (ca. 45 minuten) voordat de politie ter plaatse was na een melding van een 
verward persoon bij de basisschool. Dat vindt de vergadering wel erg lang en zorgelijk.  
Peter en Jonne zullen elkaar in de toekomst waarschijnlijk afwisselen.  
 
8. Sluiting 
Helga sluit om 21.40 uur de vergadering met een wel thuis voor een ieder en tot 11 juni 2018. 


